
                                                                     Bestyrelsesmøde onsdag den 2. november - 2016  
 

 

Til stede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Finn Nielsen, Kim Jensen og 

Anders Lassen.  

 

Dagsorden: 
  

Varsel om, at gadelyset på grundejerforeningens veje overdrages til grundejerne, af 

Vordingborg Kommune med virkning fra den 1. august 2017.  

 

Grundejerforeningens medlemmer er blevet orienteret om, at brevet fra Vordingborg 

Kommune ang. overdragelse af gadebelysning i vores område er sendt ud til alle 

medlemmerne, samt at bestyrelsen ikke har kendt til denne beslutning før foreningens 

medlemmer.  

Bestyrelsen har meddelt medlemmerne, at den vil arbejde videre med en løsningsmodel for 

grundejerforeningens evt. overtagelse af belysningen i vores område. 

 

Vores vedtægter skal ændres, her vil vi have en advokat ind over, så vi er sikre på at det 

bliver gjort korrekt.   

 

Grundejerforeningen skal overtage lysanlægget og betale markedsprisen for dette. 

Kommunen vil foretage en prissættelse af anlægget. 

 

Spørgsmål vi skal have klaring over: 

 

Hvad koster anlægget 

Hvad koster det at tilslutte en ny måler 

Hvad med belysningen på stamvejene 

Hvad koster driften/vedligeholdelse af anlægget fremadrettet 

Hvad koster forsikringen for et sådan belysningsanlæg 

Hvad vil det betyde for den enkelte husstand rent økonomisk  

 

 

Der vil blive taget kontakt til Vordingborg Kommune ang. et møde, så vi kan få 

betingelserne at vide og få fastsat en pris, bestyrelsen kan arbejde videre med. 

 

Vi talte om at der skal indhentes tre tilbud om drift/vedligeholdelse af vores vejbelysning. 

Det er her vigtigt at vi får en aftale med en operatør, der kan løfte en sådan opgave. 

 

Følgende firmaer vi talte om, at vi ville benytte os af: 
 

Fladså EL 

Henriks EL 

SEAS 

   

  

 

Sekretær 

    Anders Lassen 


